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5. Försök med varubilar i busskörfält. GFN- ärende. 

I en skrivelse från Björn Nyström (kd) föreslår han att Gatu och fastighetskontoret utreder 
ett försök med varubilar i busskörfält. Han skriver att man ska minska trängseln, minska 
avgaserna och minska antalet transporter genom bättre varufyllda bilar och att fordon från 
olika åkerier ska ges möjligheten att utnyttja busskörfälten. 
Synpunkter: Trafikkommittén frågade sig hur detta ska kontrolleras och ansåg att 
transporterna redan idag är fyllda. Ett försök på detta sätt skulle endast gynna stora 
åkerier. Kommitténs åsikt var att detta inte är ett genomförbart projekt men ansåg att man 
ska följa Göteborgsförsöket som nämns i skrivelsen. SL:s synpunkter biläggs. 

 


